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HEGN 
 

Nu har vi med glæde igen i år 2010 kunne byde velkommen til det ellers meget omdiskuterede Hegn. Det 

har været med til at gøre festivalen mere hyggelig og skabt en god ramme omkring festivalen. 

 

Men der er jo ikke noget der er godt, uden der også er noget skidt. 

 

Opsætningen af hegnet har gået ganske fint, for da er der masser af arbejdskraft at trække på. Både fra 

CheckPointTunø (CPT) og TransportUdvalget (TU). 

 

Men når hegnet skal nedtages, er det som om alle har travlt med at komme hjem. Eller har andre 

forklaringer! 

 

TU har hele tiden meldt ud, at vi stiller køretøjer til rådighed med chauffør (et bestyrelsesmedlem), 

hvilket vi også gjorde. TU havde også meldt ud, at vi gerne ville have frivillige til at hjælpe til i et par 

timer til nedtagningen. CPT lovede i år, at stille med minimum 2 mand, desværre dukkede de aldrig op. 

Og der var INGEN fra de andre udvalg der havde ”tilmeldt” sig. TU havde dog reserveret 2 mand ekstra 

til hegnsnedtagning. 

Det må siges at være ganske flot. 

 

Men hegnet skulle jo ned, så TU stillede med yderligere 2 mand, der skulle trækkes ud fra andre 

arbejdsopgaver. Det vil sige hegnet blev nedtaget udelukkende af TU + et bestyrelsesmedlem. 

Tak for den flotte backup. Endnu et år, hvor vi føler at der lukreres på, at vi er der efter festivalen og 

rydder op efter andre. 

 

Men det bliver ikke sådan fremover. 

TransportUdvalget stiller med køretøj og chauffør til transport af hegn til og fra pladsen til havnen. 

Opstilling og nedtagning bliver ikke taget som TU’s opgaver fremover. 

 

Bestyrelsen kan så tage stilling til om det så skal være Pladsudvalget, Check Point Tunø eller 

Campingudvalget. 

Vi vil gerne være behjælpelige, men vi ønsker ikke at blive ladt i stikken med arbejdsopgaver, som vi så 

mange gange tidligere har været udsat for.  
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